
Referat fra bestyrelsesmødet d.13.februar 2024

Mødedeltagere: Søren N, Lars, Gorm, Torben og Erik.

Herudover deltog:   Havnefogeden og revisor

Afbud: Christian, Martin, Søren M og Peter 

Havnefogden.

• Oplæg til ”Sikker Havn” certifikat er modtaget fra Flid, og bestyrelsen har vedtaget at vi 
sætter i gang med de tiltag der skal til for at Hou Lystbådehavn kan certificeres som    
”Sikker Havn”.

Stabel stativer og mover.

• Vi havde besøg af Jette og Lars fra LP-Yacht der fortalte om de løsninger som de var i stand
til at levere. Efter en god gennemgang af deres produktprogram, og oplysninger om hvad 
andre havne har valgt af løsninger og hvorfor; føler bestyrelsen sig nu rustet til at udarbejde 
et forslag til investering, og havnens andelshavere vil blive informeret på den kommende 
generalforsamling.            

Web-cam

• Bestyrelsen har modtaget et brugerforslag om etablering af web-cam på Hou Lystbådehavn 
til offentliggørelse på hjemmesiden.

Det kan have har sine begrænsninger da vi skal overholde reglerne i 
”databeskyttelsesforordningen og databeskyttelsesloven”, men vi vil arbejde videre med 
forslaget med hensyn til investeringen.

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.12.marts 2024 kl.17.00.

Ref. Erik Pedersen 


